



## Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 25. maj 2023

Tilstede: Hugo, Charlotte, Tina, Jette F og Jette H

Fraværende: Ida og Mette

Opfølgning på referatet fra sidste bestyrelsesmøde:

-Tina og Jette F kontakter Ida for kopi af underskrevet blanket til Sparekassen og tager blanketten med i Sparekassen for identificering.

Aktuelt:

Forplejning til HOL hjælpere under stævner / arrangementer vil fremover være:

- I 2 timer = en is eller kage + sodavand eller kaffe
- I mere end 2 timer = dagens frokost + is eller kage + sodavand eller kaffe
- Jette F laver "billetsystem"

Planen er at fremtidige stævner i HOL skal være "Equipe paperless".

- Derfor graver vi også strømkabel ned sammen med lydkaelet til og med dommerhus M på bane 1.
- Resten af vejen vil lydkaelet være med alm. "løs ledning"
- Hugo drøfter nedgravning af kabel til og med dommerhus M på bane 1 med Andras
- Jette F kontakter Ida VR vedr. internet i dommerhusene og i Boxen

Jette F og Charlotte skaffer/undersøger "mæglerskilte" til f.eks. "Café Krybben" – "Toiletter" osv.

Jette kontakter Michael Nybo vedr. dræn.

Når drænene er lavet, tager vi forbedring af dressurbanerne op. I mellemtiden prøver vi at indhente erfaringer andre steder fra med forbedring af de 3 udendørs dressurbaner med naturmaterialer.

Jette laver udkast til koordineret plan for reovering af Café Krybben, da den virkelig trænger.

Baneplejning i sommerhalvåret

- Brian harver fremover hver anden tirsdag inde og hver anden tirsdag ude.
- Hugo harver så ved siden af efter behov og iflg. med Jette F – f.eks. især ved store regnskyl efterfulgt af meget tørt vejr.
- Vi vander stadig ridehuset 2 gange om ugen. Tirsdage v/Brian og fredage v/Hugo

Hugo indhenter pris på kølervæske i traktordækkene, så den er mere stabil ved transport af vandtankene på især skråningen ned til sommerfoldene.

Hugo slår græsset på fold 12 efter ridelejereren.

Mail fra medlem vedr. G4S alarmen.

-Rækkefølgen for kontaktpersonerne er - 1. Rikke – 2. Ida (m/Lille V) – 3. Christina – 4. Ida VR  
-Fra kl. 22.00 indtil kl. 06.00 – er det OK at kontaktpersonerne beder G4S om at køre ud.

De øvrige rammer for G4S alarmen tager Tina og Charlotte op på næste staldmøde

1. Jette H - status på:

-Nye pensionærer – Fifi kommer 28/5, Firenzo kommer ca. 1/7 + vi har måske 2 ponyvallakker på vej.  
+Adlais er på standby.

- Vi kan og vil fortsat ikke lave enefolde, da alle heste og ponyer skal kunne gå på fold sammen med flere andre heste eller ponyer.

-Enstemmigt vedtaget at denne regel forsat gælder ens for alle pensionærer i stald 2.

2. Charlotte - status på:

-CHR-registrering – Charlotte er OBS på at dette er opdateret

3. Ida – fraværende

-Ønske om at omsætningen via MobilePay og kontanter i Café Krybben oplyses ud på ridehustråden efter stævner og arrangementer, så hjælperne i Café Krybben kan se hvor meget det hjælper klubben hver gang.

4. Jette F – status på:

-Stævner – Jette F spørger Ida på konto kun til stævner

-Klubtøj – Tina og Charlotte tager klubtøjsmappen med på næste staldmøde, da vi allerede har en ordning.

5. Tina -status på:

-Stald 2 – det går fint + døgnfoldene er nu så småt ved at komme i gang.

-Der må *ikke* køres wrap på møddingen. Det skal køres på omlastningen og afleveres som haveaffald, eller afhentes af leverandøren. Kontakt evt. Hugo ved behov for hjælp til læsning med traktoren.

-Rigtig godt at se at der kun ligger stråfoder i venstre side af betonpladsen.

-Dog skal de åbne / dårlige wrap baller være fjernet fra betonpladsen senest torsdag den 15. juni, da de tiltrækker rotter. Kontakt evt. Hugo ved behov for hjælp til læsning med traktoren.

-Ny sidedør i stald 2 + nyt staldvindue i stald 2, vi har begge dele – Charlotte og Tina tager det med på næste staldmøde

## 6. Kommende arrangementer og forberedelser inden:

-”M&M For Fun” 24. juni – Jette F supplerer op med strøelse i boxene i stald 1 – Hugo ordner baner

Jette H laver udkast til ”sommerarbejdsplan” – dvs. den nye ekstra arbejdsdag efter 1/7 - delt op i 4 timers opgaver, så opgaverne kan tages når det passer hver enkelt her i sommerferieperioden.

Deadline for opgaverne bliver senest 11. august dvs. dagen før DSP kommer

Jette H får tilbud fra en vinduespudser til spejlene i ridehuset lige op til 12/8

-Hoppekåring og følskue Dansk Sport Pony avl 12. august – i ridehuset + stald 1

-HOL D-stævne med klubmesterskaber 19. + 20. august – i stald 1, bane 1 og 2 + springbanen

-Dansk Frederiksborg Forening – hoppekåring, følskue og championat 26. og 27. august – i stald 1, betonpladsen, ridehuset, bane 1, bane 2 + springbanen. Jette H sender bekræftelse til Frederiksborg Heste Foreningen som ønsket.

Dato for næste B møde er torsdag den 29/6 kl. 17.30 i Boxen